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Programma 8 Goed wonen, goede bereikbaarheid 

Portefeuillehouder Edo Kooiman 

Vraag gesteld op 06-05-2020 

Antwoord op 22 mei 2020 
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Onderwerp: N.a.v. voorstel Autorisatie besluit Postweg - Nieuwlanderweg 

Vraag 

Het CDA  heeft de volgende vraag over het voorstel Autorisatie besluit Postweg – Nieuwlanderweg, gesteld in 

de raadscommissie van 12 mei j.l.   

 

Vraag: 

In reactie op het openbaar worden van de visualisatie van het Voorlopig Ontwerp (VO) van het eerste deel 

van het traject Akenbuurt, Kogerweg, Nieuwlanderweg is door een aantal partijen opgemerkt dat ter plaatse 

van enkele fietsoversteekplaatsen de ruimte voor zwaarder vracht- en landbouwverkeer om af te slaan wel 

erg summier is. 

 

Antwoord: 

Zoals wethouder Kooiman al aangaf in de commissievergadering zijn deze reacties ook al ontvangen door de 

projectleiding. 

De ontvangst van deze reacties  is ook al terug gekoppeld aan betrokkenen en toegezegd is dat in het 

Definitief Ontwerp deze ‘tekortkoming’ zal worden hersteld.   

Het kan natuurlijk niet zo zijn dat ten gevolge van veiliger fietsoversteekplaatsen het zwaardere en grotere 

vracht- en landbouwverkeer daarvan hinder zou ondervinden. 

 


